
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 januari 2019 

 

Betreft: stand van zaken bouwplan Kerklaan 65/69 te Wateringen  

 

Eerder werd al gesproken in commissie verband over vorengenoemd 

bouwplan. Het was te groot, te hoog en te massaal en hield onvoldoende 

rekening met de omgeving. Het college was het daarmee eens en de 

wethouders  bezochten de omwonenden op  26 september. Daar niets 

meer vernomen werd schreven de omwonenden op 27 november aan 

Gardien en Snijders een mail. Geen reactie, recent weer een mail en weer 

geen reactie. 

Vragen : 

- Hoe staat het met het plan? 

- Waarom horen de omwonenden maar niets en waarom wordt niet 

gereageerd op mails? 

- is dit netjes en fatsoenlijk vanuit het college? 

 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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